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13.03. Dan 1.  

Dolazak na aerodrom Charleroie u ranim popodnevnim satima gdje se nalazimo sa prvim sudionicima 

iz Grčke. Nakon vožnje autobusom dolazimo u Bruxelles do jedne od glavnih željezničkih postaja 

Bruxelles Midi. Nakon kratkog razgledavanja grada nalazimo se sa ostatkom sudionika na glavnom 

trgu Grand place de Bruxelles. Poslije kratkog upoznavanja većina kreće prema hostelu koji se nalazi 

u  malom gradiću Aalst-u dok mi ostajemo još malo razgledati grad. Posjećujemo Manneken Pis te 

Bruxelles Town Hall. Krećemo prema željezničkoj postaji te dolazimo u hostel u večernjim satima. U 

hostelu se upoznajemo sa ostatkom sudionika te se nakon večere opuštamo uz razne društvene igre.  

     
  

 

 

 

 

 



14.03. Dan 2.  

 

Dan smo započeli doručkom nakon kojeg je krenula ceremonija kojom smo službeno otvorili EDM 

2021. godine. Ceremoniju te sav formalni dio EDM-a provodi i regulira RB, Regional Board ili 

Regionalni odbor. RB čini 6 članova, Regional Director kao uloga s najviše odgovornosti te Vice 

President for Finance, VP for Communication, VP for External Relations te VP for Projects i VP for 

Exhange. Zajedno kao tim reguliraju rad regije, Europe, te informiraju ostale članove o svemu što se 

događa. Ceremonija se sastojala o prezentaciji rada RB za godinu 2021. te dio 2022. godine nakon 

čega su slijedile prezentacije zemalja članica na EDM-u. Svaka prezentacija morala se usvojiti i 

prihvatiti od svih zemalja članica te se vodio obavezni zapisnik. Nakon ručka nastavilo se s 

raspravljanjem o onome što je bilo dobro te što je bilo lose u radu RB-a te se odgovaralo na sva 

postavljena pitanja. Poslije GA-a članovi ITC-a (Iaas Trainning Committe) održali su soft skill 

treninge o Radu u timu i Leadershipu, a trening o timskom radu predvodila je naša članica Paula 

Trakoštanec. Po završetku formalnog dijela, uslijedio je TradeFair. TradeFair je sajam na kojemu 

svaka članica prezentira svoje lokalne proizvode, najpoznatija jela i pića, običaje i kulturu. Odlična je 

prilika za učenje o dugim kultura i isprobavanje jela i pića bez potrebe putovanja u tu zemlju. Uz to, 

svaka zemlja donosi svoju zastavu i tradicija je po završetku TradeFair-a ukrasti što više zastava 

suprotnih zemalja koje se onda izlažu u prostorima zemlje članice koja je uspješno ukrala zastavu. Na 

TradeFair-u puno je zabave i druženja do kasnih sati i odlična prilika za upoznavanje i isprobavanje 

novih stvari te nešto što svaki član mora doživjeti. 

 

 



15.03. Dan 3.  

Nakon vesele večeri i predstavljanja raznih država na Trade Fairu, dobro smo se naspavali. Uživali 

smo u obilnom doručku, te smo krenuli u obilazak Ghenta. Vozili smo se vlakom sat vremena do 

centra grada gdje smo razgledali turističke atrakcije koje su uključivale obilaske crkvi Saint Nicholas 

church i Saint Bavo Cathedral. Prošetali smo parkom i prekrasnim ulicama grada. Zatim smo krenuli u 

obiteljsku Dragen Gaat pivovaru. Tamo smo naučili o procesu proizvodnje piva, od polja do stola. 

Također smo upoznali tradiciju kompanije i način funkcioniranja biznisa. Nakon posjete smo kušali 

poznati belgijski pomfri i krenuli smo u kino gdje smo gledali zanimljiv dokumentarac. Radnja se 

odvija u africi i prati način života ljudi i stoke u afričkim plemenima. Cilj filma je podizanje svijesti o 

važnosti pastirskog načina života i ispaši stoke. Također, poslušali smo zanimljivo predavanje na istu 

temu od urednika dokumentarca i stranih profesora. Nakon poučnog dana uputili smo se prema hostelu 

u gradu Aalst gdje smo uživali u slobodnom ostatku večeri. 

 
 

 

 



16.03. Dan 4.  

 

Dan započinje doručkom kojeg su pripremili članovi IAAS Belgija.  Nakon toga započinje 2. General 

assembly na kojem članovi Iaas Portugala iznose svoje aktivnosti koje su održali tijekom godine. 

Jednoglasno je izglasana podrška navedenim aktivnostima. Raspravljali smo o raznim već provedenim 

projektima i dijelili ideje za nove. Zatim smo ručali, te krenuli u obilazak grada Aalst-a, gdje smo 

proveli slobodno popodne. Lutajući prekrasnim ulicama, naišli smo na simpatičnu trgovinu Beta 

ukrasnih ribica. Vlasnik Peter nam je održao kratko predavanje na kojem nam je objasnio cijeli uzgoj i 

razmnožavanje riba, kao i njihov međusobni odnos. Prikazao nam je izgled i uzgoj biljaka u akvariju i 

njihovu važnost za uspostavu mikroklime koja pogoduje životu Beta riba. Pri povratku u hostel, 

grupno smo večerali i započela je jedna od važnijih večeri- Development Fund night. Sve države 

donijele su svoje tradicionalne stvari i IAAS promo materijale poput majica i pokrenule licitaciju. Od 

zanimljivijih stvari na aukciji prodavala su se putovanja i boravak u Grčkoj i Italiji, poljubci i još 

mnogo toga. Prikupljena sredstva idu direktno u IAAS fond koji omogućuje financijsku potporu 

članovima koji si ne mogu priuštiti troškove cjelokupnog putovanja na određeni event. 

 

 

 

 

 

 



17.03. Dan 5.  

Nakon dugog tjedna i druženja, dan smo još jednom započeli s doručkom te nastavili sa formalnim 

dijelom. U tom formalnom dijelu održavale su se prezentacije zemalja za prijavu za slijedeći EDM te 

prijave novih članova za RB za godinu 2022. Za slijedeći EDM 2022. prijavila se i država Hrvatska te 

s je i odabrana za organizaciju istog događaja. Ove godine uz glas svih članova donijele su se izmjene 

u pravilniku i konstituciji Regionalnog odbora. Do sada u RB definirane su 6 uloga. Na ovom EDM-u, 

odobrena je još jedna poduloga te je tako VP for Communication podijeljen na VP for Communication 

in External Communication te VP for Communication in Internal Communication. Novi Regional 

Director postala je Nina iz Nizozemske, VP for Finance naš član Ian iz Hrvatske, VP for Project 

Michelle iz Italije, VP for External Relation naša Ivna iz Hrvatske, VP for Exchange Vasiliki iz 

Grčke te VP for Internal Communication Simone iz Italije i VP for External Communication Clara iz 

Španjolske.  Nakon izbora, odobrili su se članovi i zajedno smo nazdravili za ručkom! Po završetku 

male zabave, imali smo radionicu s članovima Odbora za obrazovanje i edukaciju sa Sveučilišta u 

Ghentu gdje smo raspravljali o obrazovanju i načinima učenja tijekom razdoblja karantene i korone. 

Nakon lijepe rasprava i pronalasku mnogih rješenja u načinu održavanja nastave nastavili smo s 

veseljem do kasnih sati jer je bio naš zadnji dan prije nego što određeni članovi otputuju svojim 

kućama. 

 

 

 

 



18.03. Dan 6.  

U ranim jutarnjim satima spakirali smo sve stvari i nakon doručka napustili naš hostel u Aalstu i 

krenuli prema Bruxellesu sa vlakom. Stigli smo u hostel u samom centru Bruxellesa gdje ostavljamo 

stvari i krećemo prema Europskoj komisiji. Sudjelovali smo na dva predavanja čije su teme bile 

povezane sa trenutno aktualnim ratom u Ukrajini i njegov utjecaj na poljoprivredu Europe, 

promoviranje prehrane koja se temelji na manjoj konzumaciji mesa te kakvi su izazovi i prepreke u 

tome. Također je bilo riječi o financijskom djelovanju komisije, kako alociraju sredstva te kome ih 

dodjeljuju. Predavanja su bila iznimno zanimljiva pogotvo jer smo mogli postavljati konkretna pitanja 

i dobivati iskrene odgovore od predavača koji su ujedno i zaposlenici Komisije. Nadalje, nakon 

posjeta Europskoj komisiji imali smo nešto malo slobodnog vremena za ručak nakon čega smo 

posjetili muzej čokolade. Nezaboravno iskustvo upotpunilo su iskusni vodiči kroz muzej sa 

zanimljivim pričama o povijesti čokolade te procesu proizvodnje čokolade. Cijelokupni dojam 

zaokružila je radionica proizvodnje belgijskih pralina koje smo mogli degustirati na kraju radionice. 

Poslije posjeta muzeju jedan dio grupe odlučio je otići u hostel dok smo se mi sa ostatkom zaputili 

prema jednom od najpoznatijih simbola Belgije, Atomium-u. Građevina u obliku molekule željeza 

izgrađena je 1958 kao simbol tadašnjim mnogim znanstevnim otkrićima te je izgrađen od betona i 

željeza što je u to vrijeme bila potpuna inovativnost u gradnji. Isto kao i Eifellov toranj Atomium 

isprva nije trebao biti vječan, no ubrzo se pretvorio u statusni simbol grada i države koji stoji čvrsto i 

dan danas. Nakon nezaobilaznog slikanja, vratili smo se nazad u centar gdje smo večerali te još malo 

razgledali grad i pokoju pivnicu.  

 

 

 

 



19.03. Dan 7.  

Nakon duge noći i kratkog sna probudili smo se rano ujutro jer je jedan dio grupe išao u Rotterdam na 

jedan dodatni dan kao dodatak ovogodišnjem EDM-u dok je ostatak ili ostao u Bruxellesu ili otišao 

doma. Mi koji smo ostali u Bruxellesu još smo se malo prošetali gradom razgledavajući ga i pritom 

kupujući još poneki suvenir i čokoladu. U popodnevnim satima pozdravljamo se sa svima i krećemo 

prema zračnoj luci i Zagrebu. 

 

 


